

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB CENTER FOR PHARM.& CHEMICALS Date: 14-04-2021 12:04:58 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المركز العربي للصناعات الدوائية التاريخ: 14-04-2021 12:04:58 التاريخ: 14-04-2021 12:04:58 الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي
The Board of Directors of ARAB CENTER FOR PHARM.& CHEMICALS cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 12:00 on 28-04-2021 at zoom to discuss the following matters:	يسر مجلس ادارة شركة المركز العربي للصناعات الدوائية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 28-04-2021 الساعة 12:00 في زوم وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:
Subject:	الموضوع:
Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)	تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في لدعوة للاجتماع)
Amending the articles of incorporation and company bylaws in accordance with the decisions of the General Assembly in its extraordinary meeting.	-1 تعديل عقد التاسيس والنظام الداخلي للشركة بما يتفق مع قرارات الهيئة العامة في اجتماعها غير العادي .
Increasing the authorized capital of the Company	زيادة رأس مال الشركة المصرح به
Increase the company's capital by an amount of 4.5 million dinars so that the company's capital becomes 5 million dinars / share instead of 500 thousand dinars / shares through the private placement of shareholders in the company on the date of the extraordinary general assembly meeting and authorizing the Board of Directors to take appropriate measures in this regard, including taking The decision regarding unsubscribed shares as a result of this subscription.	-1 زيادة رأس مال الشركة بمبلغ 4.5 مليون دينار ليصبح رأس مال الشركة 5 مليون دينار / سهم بدلا من 500 الف دينار / سهم عن طريق الاكتتاب الخاص لحملة الاسهم في الشركة بتاريخ انعقاد اجتماع الهيئة العامة غير العادي وتفويض مجلس الادارة لاتخاذ الاجراءات المناسبة بهذا الخصوص ومن ضمنها اتخاذ القرار بخصوص الاسهم غير المكتتب بها نتيجة هذا الاكتتاب.
Decreasing of the Company's capital	تخفيض رأس المال
Amortizing part of the company's accumulated losses amounting to (4.5) million dinars as on December 31, 2020, by reducing the company's capital from 5 million dinars / share to 500,000 dinars / share.	-1 اطفاء جزء من خسائر الشركة المتراكمة مبلغ (4.5) مليون دينار كما في تاريخ 2020/12/31 من خلال تخفيض رأس مال الشركة من 5 مليون دينار / سهم الى 500 الف دينار / سهم .



Please accept our sincere thanks and appreciation.

Name: Mohammad ja'ara

Position: admin assistance manager

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Mohammad ja'ara المنصب: مساعد مدير اداري